
                                                           Zápisnica 

        zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Dolná Mariková 

                                               konaného dňa 06.03.2020 

   
Prítomní poslanci:             Juraj Harušinec,  Ing. Anton Martikáň, MUDr. Andrej Rosík,    

                                              Stanislav Melicherík, Patrik Marciník, Ján Vlach,  

Neprítomní:                        Milan Magát, František Čelko  sa ospravedlnili                                               

Starosta obce:                    Ing. Peter Šujak 

Kontrolór obce:                 Ing. Jana Gachová 

Zápisom poverená:           Anna Rosíková 

Občania:                              Dana Jurčíková  

 

K bodu č. 1- schválenie programu, návrhová komisia, zapisovateľka. 

Zasadnutie o 18.30 hod. otvoril starosta obce Ing. Peter Šujak, ktorý privítal poslancov 

a prítomných. Konštatoval, že zasadnutie je uznášania schopné. Oboznámil prítomných  

s programom zasadnutia. Do návrhovej komisie navrhol: Patrik Marciník, Stanislav 

Melicherík, Juraj Harušinec , overovatelia zápisnice: Patrik Pecík, MUDr. Andrej Rosík,  

zapisovateľka Anna Rosíková. Poslanci návrh  jednohlasne schválili a rokovanie OZ sa riadilo 

nasledovným programom. 

 

1. Otvorenie a schválenie programu, návrhová komisia 

2. Kontrola uznesení OZ zo dňa 13. 12. 2019 

3. Stanovisko hlavného kontrolóra k Rozpočtu obce. 

4. Návrh Rozpočtu Obce Dolná Mariková na roky 2020, 2021, 2022. 

5. Návrh Rozpočtu  Základnej školy Dolná Mariková na roky 2020, 2021, 2022. 

6. Žiadosti 

7. Rôzne  

8. Diskusia 

9. Záver 

 

Hlasovanie: 

Počet poslancov: 9 Počet prítomných: 7 Za: 7 Proti: 0 Zdržal sa: 0 
 

K bodu č. 2-kontrola uznesení. 

Plnenie kontroly uznesení zo zasadnutia OZ zo dňa 13. 12.  2019. Starosta konštatoval, že 

ukladaciu povinnosť malo uznesenie a to bolo splnené. 

K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č.  104/2020 

K bodu číslo 3- Stanovisko hlavného kontrolóra obce k Rozpočtu obce . 

 

Hlavný kontrolór obce Ing. Jana Gachová predložila stanovisko k Rozpočtu Obce Dolná 

Mariková na roky 2020,2021,2022.  



 

K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č.105/2020 

Hlasovanie: 

Počet poslancov: 9 Počet prítomných: 7 Za: 7 Proti: 0 Zdržal sa: 0 

 

K bodu číslo 4 – Návrh Rozpočtu Obce Dolná Mariková na roky 2020,2021,2022. 

Návrh Rozpočtu Obce Dolná Mariková predložil starosta obce Ing. Peter Šujak. 

K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 106/2020. 

 

Hlasovanie: 

Počet poslancov: 9 Počet prítomných: 7 Za: 7 Proti: 0 Zdržal sa: 0 
 

K bodu číslo 5- Rozpočet základnej školy Dolná Mariková na roky 2020,2021,2022. 

Ekonómka Základnej školy Dolná Mariková Božena Zemančíková, predložila Návrh Rozpočtu 

na roky 2020,2021,2022.  

K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 107/2020 

Hlasovanie: 

Počet poslancov: 9 Počet prítomných: 7 Za: 7 Proti: 0 Zdržal sa: 0 
 

K bodu 6 – žiadosti  

Ing. Ján Siažik PhD, Július Gašparik Dolná Mariková 132, žiadosť o odkúpenie obecnej  

cesty p.č. KNC 793. (KNE 398) 

 

K tomuto bodu bolo prijaté Uznesenie č. 108/2020. 

 

 Hlasovanie: 

Počet poslancov: 9 Počet prítomných: 7 Za: 7 Proti: 0 Zdržal sa: 0 

 
Štefan Barančík Dolná Mariková 64 a manželka Emília , žiadosť o predbežný súhlas 
k odpredaju časti pozemkov v KÚ obce Dolná Mariková, p.č. KNE 558 ostatné plochy 
p.č. KNE 810/1 vodné plochy . 
 
K tomuto bodu bolo prijaté č. 109/2020 
 
Hlasovanie: 

Počet poslancov: 9 Počet prítomných: 7 Za: 7 Proti: 0 Zdržal sa: 0 

 
Stanislav Kardoš STELLA, Hliny 1414/6 017 01 Považská Bystrica , Žiadosť o vydanie 
stanoviska Obce Dolná Mariková k zriadeniu elokovaného pracoviska. 
 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č.110/2020. 



Hlasovanie: 

Počet poslancov: 9 Počet prítomných: 8 Za: 7 Proti: 0 Zdržal sa: 0 

 

PhDr. Renáta Klačanská, Cesta na Kamzík 17, 831 01 Bratislava žiadosť o úpravu vzťahov 
k pozemku p.č. 855/1 ako  časti parcely E 13080/1, ktorá je v majetku obce vedená na LV 809 
o výmere 595 m2.   
Ponuka PhDr.  Renáty Klačanskej, Emílie Hjemgard , Ing. Jozefíny Dráčkovej na možnosť 
odkúpenia Pestovateľskej pálenice v Obci Dolná Mariková ,ktorej sú spoluvlastníčky. 
 
K tomuto bodu bolo, prijaté uznesenie č. 111/2020. 

Hlasovanie: 

Počet poslancov: 9 Počet prítomných: 7 Za: 7 Proti: 0 Zdržal sa: 0 
 

Mgr. Danka Jurčíková, Dolná Mariková 129, nesúhlas s odpredajom obecnej cesty KN 793. 
(398)p. Ing. Jánovi Siažikovi a Júliusovi Gašparikovi.  
 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 112/2020 

Hlasovanie: 

Počet poslancov: 9 Počet prítomných: 7 Za: 7 Proti: 0 Zdržal sa: 0 
 

Stanislav Zemančík, Eva Zemančíková  Dolná Mariková 73,  nesúhlas s odpredajom pozemku 

p. Barančíkovi par. KNE 558 a 810/1 z dôvodu kanalizačnej prípojky, k ich rodinnému domu. 

K tomuto bodu bolo prijaté  uznesenie č. 113/202020. 

Hlasovanie: 

Počet poslancov: 9 Počet prítomných: 7 Za: 7 Proti: 0 Zdržal sa: 0 
 

Mgr. Ľubomír Zedník, Lichardova 2803/18, 010 01 Žilina, žiadosť o prenájom pozemku 

časti parcely KNC 1976/1 v .k.ú Dolná Mariková,k bytovému domu č.469 za účelom voľného 

osadenia kovového skladu-garáže. 

 

K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 114/2020 

Hlasovanie: 

Počet poslancov: 9 Počet prítomných: 7 Za: 7 Proti: 0 Zdržal sa: 0 
 

K bodu č. 6 rôzne. 
 
Návrh starostu obce na doplnenie člena stavebne komisie. 
 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 115/2020. 
 



Hlasovanie: 

Počet poslancov: 9 Počet prítomných: 7 Za: 7 Proti: 0 Zdržal sa: 0 

 

Úprava Cenníka služieb v Obci Dolná Mariková. 

K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 116/2020 

Hlasovanie: 

Počet poslancov: 9 Počet prítomných: 7 Za: 7 Proti: 0 Zdržal sa: 0 
 

Pokračovanie v budovaní kanalizácie od šachty 128 do 130 v dĺžke 90 m. 

K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 117/2020 
 
Hlasovanie: 

Počet poslancov: 9 Počet prítomných: 7 Za: 7 Proti: 0 Zdržal sa: 0 

 
Kúpa hasičského auta. 
Starosta obce informoval prítomných o možnosti kúpy hasičského auta Tatra 148 , nakoľko 
na hasičské CAS 25 je čoraz ťažšie zohnať náhradné diely. 

K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie 118/2020 

 
Hlasovanie: 

Počet poslancov: 9 Počet prítomných: 7 Za: 7 Proti: 0 Zdržal sa: 0 

 
Starosta informoval prítomných o potrebe doplnenia mechanického predčistenia  na 
prečerpávacej stanici.. 
 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 119/2020. 
 
Hlasovanie: 

Počet poslancov: 9 Počet prítomných: 7 Za: 7 Proti: 0 Zdržal sa: 0 

 
Informácia starostu obce o Rozhodnutí o poskytnutí Dotácie na kanalizáciu. 
 
K tomuto  bodu bolo prijaté uznesenie č. 120/2020 
 
Hlasovanie: 

Počet poslancov: 9 Počet prítomných:7 Za: 7 Proti: 0 Zdržal sa: 0 

 
Informácia starostu obce o ukončení stavebno-technickej časti projektu „Rekonštrukcia  
kotolne v Základnej škole Dolná Mariková“. 
 
 
 



 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 121/2020 
 
Hlasovanie: 

Počet poslancov: 9 Počet prítomných:7 Za: 7 Proti: 0 Zdržal sa: 0 

 
Informácia starostu obce o výzve na doplnenie žiadosti o Dotáciu na auto na prepravnú 
službu. 
 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 122/2019 
 
Hlasovanie: 

Počet poslancov: 9 Počet prítomných:7 Za: 7 Proti: 0 Zdržal sa: 0 

 
Starosta obce informoval prítomných o žiadosti zaslanej správcovi Besného potoka –Lesy SR 
o potrebe riešenia kalamitnej situácie v prietočnom profile predmetného potoka. 
 
K tomuto bodu bolo prijaté unesenie č. 123/2020 
 
Hlasovanie: 

Počet poslancov: 9 Počet prítomných:7 Za: 7 Proti: 0 Zdržal sa: 0 

 
Starosta informoval prítomných o Žiadosti - urgencii opravy havárijného stavu mosta 
v Besnom v cestnej databáze evidovaného pod číslom M 5962, na jeho správcu – Trenčiansky 
samosprávny kraj. 
 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 124/2020 
 
Hlasovanie: 

Počet poslancov: 9 Počet prítomných:7 Za: 7 Proti: 0 Zdržal sa: 0 

 
Informácia starostu obce o súhlasnom stanovisku OÚ –odboru dopravy a pozemných 
komunikácii  k osadeniu dopravných zrkadiel, ktoré budú osadené v časti obce 
Rosíkovce a Adámkovce. 
 
K uvedenému bodu bolo prijaté uznesenie č. 125/2020 
 
Hlasovanie: 

Počet poslancov: 9 Počet prítomných:7 Za: 7 Proti: 0 Zdržal sa: 0 

 
Návrh starostu obce na Divadelné predstavenie podľa výberu. 
 
K uvedenému bolo prijaté uznesenie č. 126/2020. 
 
Hlasovanie: 

Počet poslancov: 9 Počet prítomných:7 Za: 7 Proti: 0 Zdržal sa: 0 



 
Správa hlavného kontrolóra o kontrolnej činnosti za rok 2019.  
 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 127/2020. 
Hlasovanie: 

Počet poslancov: 9 Počet prítomných:7 Za: 7 Proti: 0 Zdržal sa: 0 

 
 
K bodu č.  Diskusia - interpelácie poslancov 

Ing. Anton Martikáň požiadavka občanov kedy sa  môžu pripájať na kanalizáciu. 

Patrik Marciník zanesená stavnica v Besnom a požiadavka na preloženie kontajnera zo 

zastávky v Besnom otoč. 

Patrik Marciník požiadavka p. Dariny Smižíkovej  na opravu cesty vedúcej k jej rodinnému 

domu. 

Návrh poslancov na rekonštrukciu miestnej komunikácie od Kobárovského mosta 

po materskú školu. 

 

K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 128/2020 

Hlasovanie: 

Počet poslancov: 9 Počet prítomných:7 Za: 7 Proti: 0 Zdržal sa: 0 

 

 K bodu 8 -  záver 

Starosta obce poďakoval prítomným za účasť a rokovanie obecného zastupiteľstva o 

21.00 hod. ukončil. 

 

Starosta obce                                     Ing. Peter Šujak                          ....................................... 

 

Overovatelia:                                      Patrik Pecík                                 ........................................ 

  

                                                              MUDr. Andrej Rosík                  ........................................ 

 

Zapísala:                                              Anna Rosíková                           ......................................... 


